

Title (en)

CLEANING UNIT.

Title (de)

REINIGUNGSGERÄT.

Title (fr)

DISPOSITIF DE NETTOYAGE.

Publication

EP 0270530 A1 19880615 (DE)

Application

EP 86904106 A 19860718

Priority

DE 3526085 A 19850720

Abstract (en)

[origin: WO8700411A1] A cleaning unit for basins which may contain liquid in the base region, especially for WC bowls. It consists of a sleeve-shaped cleaning part (2), designed to be disposable and flushed away, on which there is a cleaning head (4) and a support and operating part to guide it. The sleeve-shaped cleaning part (2) is dimensioned and designed in such a way that the inserted holding and operating part (1) cannot come in contact with accumulated dirt and in particular cannot touch the waste water at the bottom of the basin.

Abstract (fr)

Dispositif de nettoyage pour les cuvettes contenant un liquide au fond, surtout pour les cuvettes WC. Il comporte une partie de nettoyage en forme de manchon (2), destinée à être jetée et éliminée par la chasse d'eau, sur laquelle se trouve une tête de nettoyage (4) et une partie servant de support et permettant son utilisation. La partie (2) en forme de manchon est dimensionnée et conçue de manière à ce que la partie servant de support et permettant son utilisation (1) ne puisse pas venir en contact avec des souillures accumulées et en particulier ne puisse toucher l'eau usée se trouvant au fond de la cuvette.

IPC 1-7

A47K 11/10

IPC 8 full level

A47K 11/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 11/10 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8700411A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8700411 A1 19870129; DE 3526085 C1 19870326; EP 0270530 A1 19880615

DOCDB simple family (application)

DE 8600297 W 19860718; DE 3526085 A 19850720; EP 86904106 A 19860718